
Rada rodičov pri Základnej škole kráľa Svätopluka, Dražovská 6, 949 01 NITRA

Zápisnica z rady rodičov zo dňa 28.4.2014.

1. Otvorenie rady rodičov predsedníčkou p. Bielikovou, ktorá privítala p. riaditeľku Ďurišovú

2. Kontrola úloh z predchádzajúcej rady rodičov:

3. Majáles – sa z organizačných dôvodov tento rok neuskutoční, predbežne odklad o rok

4. Aktualizácia  známok –  pani  riaditeľkou  boli  prijaté  opatrenia,  aby  známky  v žiackej  knižke
korešpondovali s klasifikačným hárkom i elektronickou žiackou knižkou

5. Špeciálny pedagóg pre účely školy – na toto miesto zatiaľ nie sú finančné prostriedky, zvažuje sa
obsadenie tejto pracovnej pozície od januára 2015 

6. Technický  stav  budovy –  viac  relevantných   informácií  bude  k  dispozícii  až   6/2014  (bude
prebraté na záverečnom rod. združení)

7. Upratovanie v oboch pavilónoch (+ kvalita upratovania) – p. Ábelová a jej firma Upratujemenr,
s.r.o.  zabezpečila  bezplatné  vytepovanie  všetkých  kobercov  v triedach  pavilónu  1.-4.
a ozónovanie  tried.  Zároveň  upozornila  na  nevyhovujúce  resp.  nedostatočné  upratovanie
v jednotlivých  pavilónoch  (odpozorované  jej  zamestnankyňami  pri  tepovaní).  Tento
poznatok/postreh nezávisle  vyjadrili aj rodičia z iných tried na prebehnutých RZ – p. riaditeľka si
aktuálnu situáciu preverí a zjedná nápravu.

8. Darovanie IT techniky – 12 PC zn. Dell za zostatkovú hodnotu z VÚB zabezpečil p. Mika, prevoz
z Bratislavy bezplatne p. Šiller. P. Oravcová zabezpečila bezplatný prenájom 2 ks tlačiarní z firmy
Samsung ( jedna bude dodaná v najbližších dňoch, jednu už používajú učiteľky 1. stupňa).

Nový  dataprojektor  bude  po  napojení  na  internet  uvedený  do  chodu  a plného  používania.
(zabezpečí p. riaditeľka)

9. Technické riešenie prístrešku /prestrešenie – veľmi promptne a za cenu nákladov zabezpečil p.
Benci a jeho firma Rotostav, s.r.o.



AKTUÁLNY STAV FONDU: cca 6.400 €.

- je záujem o výmenu starých prašných tabúľ za nové biele keramické bezprašné tabule.

- Celkovo je snaha o zabezpečenie najmä IKT do tried z takto vyzbieraných peňazí.

- P. Bieliková do budúceho RZ pripraví správu o čerpaní a stave fondu, aby sa vedelo spoločne
rozhodnúť o jeho ďalšom čerpaní

Požiadavky rodičov žiakov z     aktuálne prebehnutých RZ:

 Požiadavka  na  riešenie  kamienkov  na  detskom ihrisku  pred  pavilónom  „A“:  budú preverené
možnosti výmeny za iný podklad (preverí pani riaditeľka)

 Riešenie technického stavu budovy (výmena okien) – je to komplexnejšia záležitosť, momentálne
sa čaká na vyjadrenie z okresu ( viac na ďalšom RZ)

 Požiadavka na výmenu  ochutených ( sirupových vôd ) v     šk. jedálni za čistú vodu (neochutenú) –
v riešení, aktuálny stav a možnosti výberu aj čistej vody preverí p. riaditeľka s vedúcou šk. jedálne

 Požiadavka na odstránenie automatov na sladké,ochutnénelko+ kávu : ( preberá pani riaditeľka,
preverí podmienky uzavretých zmlúv s ich poskytovateľmi)

 Dochádzkový systém cez čipové karty:

- princíp financovania bol zaslaný rodičom školy na akceptáciu

- funkcia čipovej karty prioritne: identifikátor, že žiak je z danej školy

- po  prihlásení  cez  čip.  kartu:  existuje  prehľad odchodov/príchodov žiaka  z/do
školy tak pre rodičov ako aj učiteľský zbor

- doposiaľ  nie  je  100%  akceptácia  rodičmi  školy  so  zavedením  elektronického
dochádzkového systému

- tento systém začne byť povinný od prvého ročníka žiakov nového šk. roku 2014-
2015

- v budúcnosti:  čipové  karty   budú  slúžiť  aj  pri  vydávaní  stravy  (  resp.  pre
dohlasovanie/odhlasovanie na  obedy)

 Prehľad známok cez net : v riešení (preberá pani riaditeľka)



 Požiadavka rodičov na nenavštevovanie OC počas výletov: bude predložená táto požiadavka na
porade pedagogického zboru pani riaditeľkou, info na ďalšom RZ.

 Požiadavka na  prehodnotenie  vhodnosti  výuky žiakov  absolventmi  VŠ  v     9.  triedach pre  ďalší
školský rok (obmedziť v období pred monitorom a prijímacími pohovormi)

 Požiadavka rodičov  na zvýšení  počet  domácich úloh z     predmetov:  inak nie  sú  žiaci  prinútení
pravidelne sa pripravovať na vyučovanie

 Požiadavka rodičov na zvýšenie úrovne vyučovania cudzích jazykov na škole

 Zvýšená  úrazovosť –  apelovať  na  žiakov  školy,  aby  zranenia/úrazy  počas  pobytu  v ZŠ  hlásili
bezodkladne

 Počet prvákov v     šk. roku 2014-2015: predbežne 29, nie je uzavreté ( otvoria sa 2 triedy )

V Nitre, dňa 28.4.2014

Zapísala: Ing. Zuzana Ondrovičová


